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Beretning for året 2014 – 2015 -

2016.



Ordinær generalforsamling i 2015.
• Hjallerup Fjernvarme har nu tilslutning af 1.622 

forbrugere ved årsafslutningen, men der er siden 
kommet 361 nye forbruger ved fusionen med 
Klokkerholm Kraft Varmeværk og ved tilbudsrunde, 
så vi i dag er 1.983 forbrugere i Hjallerup 
Fjernvarme.

• Vi er stadig i gang med udvidelser i både Hjallerup 
og specielt i Klokkerholm i Søparken og ad 
Allerupvej til Søparken, så vi forventer enkelte nye 
forbrugere inden udgangen af september måned.

• Der er også i nuværende budgetår planlagt nye 
udstykninger til foråret 2016 i Hjallerup.



• Hjallerup Fjernvarme har i samme periode haft en 
udvidelse af forsyningsområdet i Hjallerup og renovering af 
fjernvarmerør, både på Vestergade og Sitkavej, samt 
udskiftning af målere til ny type med direkte registrering af 
temperatur på værket.

• Den milde vinter har medført mindre forbrug hos 
forbrugerne, som igen har medført, at salg af varme i 
regnskabsåret 2014 -2015 på 24.816 MWH, som er 10 
MWH mindre end sidste år.

• Regnskabsårets salg af El blev 13.081 MWH, som er 2.961 
MWH mindre end sidste år. 

• Årets resultat har igen i år været tilfredsstillende, hvor 
prisen pr. MWH i budget for året var 560,00 kr. + moms. 
Den endelige afregning hos forbrugerne i regnskabet for 
året blev 496,00 kr. + moms pr. MWH





• Hjallerup Fjernvarme har siden sidste general-
forsamling fusioneret med Klokkerholm Kraft 
Varmeværk, som jeg allerede har omtalt ved 
opgørelsen af forbrugere. Fusionen skete pr. den 1. 
juni 2015, har forløbet uden problemer, hvor begge 
bestyrelser har været meget seriøs i deres tilgang til 
hele fusionen. Dette har medført, at vi har kunne 
afslutte hele arbejdet indenfor aftalte tidsramme. 

• Vi havde i den anledning et arrangement den 1. juni 
2015 sammen med skolebørn, hvor man kunne se 
arbejdsgangen ved nedlæggelse af fjernvarmerør og 
samtidig deltage i huskeleg, samt nyde kagemænd 
og sodavand.







• Hjallerup Fjernvarme er nu kommet langt i 
opbygning af nyt solvarmeanlæg for Hjallerup 
Fjernvarme på 21.500 m2 og akkumuleringstank på 
3.500 m3, som man kan se på areal overfor 
Hjallerup Maskinforretning. Vi er nu i gang med at 
påfylde vand i akkumuleringstank og samtidig i gang 
med opbygning af teknikrum med pumper og andet 
udstyr for nyt solvarmeanlæg. Solfangerne er 
monteret og i teknikbygning er man udover 
installation af pumper også i gang med velfærds-
rum, vinduer og døre, samt i gang med Brønderslev 
Kommune omkring beplantning rundt om areal. 
Transmissionsledning til Klokkerholm og Hjallerup 
er færdig og klar til transport af varme fra anlæg.  





• Aftale med landmænd omkring køb af jordareal for 
nyt solvarmeanlæg har taget længere tid end 
planlagt, hvor det er endt med en 
ekspropriationssag mellem Brønderslev Kommune 
og landmænd. Åstedsforretningen afholdt af 
Brønderslev Kommune gav landmændene mindre 
end det Hjallerup Fjernvarme havde tilbudt dem 
ved frivillig aftale.

• Da resultatet af ekspropriationen er indklaget til 
Energiklagenævnet af landmændene, kender vi ikke 
det endelige økonomiske resultat af jordkøb.

• Vi har dog indgået aftale med brugere af 
Clausholmvej omkring transmissionsledning og vej, 
hvor vej indtil Clausholmvej 1. bliver asfalteret.





•

Hele investeringen i nyt solvarmeanlæg og senere nyt 
biomasseanlæg vil forbedre forsyningssikkerheden 
betydeligt for både forbrugerne i Hjallerup og Klokkerholm, 
samt bidrage til den grønne omstilling fra naturgas til andre 
miljørigtige varmekilder.

• Jeg kommer ind på biomasseanlægget under gennemgang 
af investeringsplan for Hjallerup Fjernvarme.

• Jeg vil gerne takke bestyrelsen og ansatte for deres indsats i 
det daglige arbejde, samt takke vores revisionsfirma og 
andre samarbejdspartnere for godt samarbejde. Jeg vil 
specielt takke afgående bestyrelsesmedlemmer fra 
Klokkerholm Kraft Varmeværk for konstruktiv samarbejde.

• Hvis der er yderligere spørgsmål til beretning, vil jeg gerne 
svare på disse.


